
 

 
 

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 
Τρίτη, 28 Μαΐου 2024  

 
 
Προς: Τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Λευτέρη  
Αυγενάκη  
 
Θέμα: «Ακόμα αναμένουν οι πλοιοκτήτες επαγγελματικών 
αλιευτικών σκαφών της Β. Εύβοιας τη χορήγηση κρατικής ενίσχυσης 
ήσσονος σημασίας λόγω των φερτών υλικών από τις κακοκαιρίες 
Daniel και Elias» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Επανερχόμαστε με νέα ερώτηση σχετικά με την ένταξη στην χορήγηση de 
minimis ενίσχυσης στους επαγγελματίες αλιείς μέσης και παράκτιας αλιείας της 
Β. Εύβοιας. Σύμφωνα με τις απαντήσεις που έχουμε λάβει στις ερωτήσεις 
1279/23-10-2023 και 2397/27-12-2023, ενημερωθήκαμε ότι το Υπουργείο 
εξέτασε και θα εντάξει στο μέτρο τους αλιείς του Δήμου Ιστιαίας-Αιδηψού, 
χωρίς ουδεμία αναφορά στους επαγγελματίες του Δήμου Μαντουδίου-Λίμνης-
Αγίας Άννας. Στη συνέχεια, και κατόπιν περεταίρω παρέμβασης (αναφορά 
1354/06-03-2024) ενημερωθήκαμε ότι στην ενίσχυση θα ενταχθούν και οι 
αλιείς του Δήμου Μαντουδίου-Λίμνης-Αγίας Άννας. 
 
Οκτώ μήνες έχουν περάσει από τις καταστροφικές πλημμύρες και τις 
αναγνωρισμένες προκληθείσες ζημίες στους αλιείς της Β. Εύβοιας. Δυστυχώς, 
ακόμα καμία εκταμίευση ποσού δεν έχει λάβει χώρα, ενώ δεν υπάρχει και 
κάποια σχετική ενημέρωση, παρόλο που στο παρελθόν υπήρξαν δηλώσεις 
κυβερνητικών στελεχών περί πληρωμών στα τέλη του περασμένου Μαρτίου.  
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Κύριε Υπουργέ, 
 
 
Επειδή στους επαγγελματίες αλιείς Β. Εύβοιας έχει αναγνωριστεί η χορήγηση 
κρατικής ενίσχυσης όπως στους συναδέλφους στις Περιφερειακές Ενότητες 
Μαγνησίας, Σποράδων (Νήσου Σκιάθου) και Λάρισας, 
 
Επειδή οι κάτοικοι της Εύβοιας έχουν παραμεληθεί αρκετά από την κεντρική 
Κυβέρνηση, 
 
Επειδή η Β. Εύβοια απαιτεί άμεσα μέτρα για την αποκατάσταση της μετά από 
τις συνεχείς κρίσεις που έχει βιώσει· οικονομική, υγειονομική, περιβαλλοντική, 
 
 
Ερωτάσθε κύριε Υπουργέ, 
 
 
1. Πότε προβλέπεται να δημοσιευθεί η δεύτερη Κ.Υ.Α. που να προβλέπει 
την ενίσχυση στους αλιείς της Β. Εύβοιας, Δήμου Ιστιαίας-Αιδηψού και 
Μαντουδίου-Λίμνης-Αγίας Άννας; 
 
2. Πότε προβλέπεται να εκταμιευθεί η de minimis ενίσχυσης στους εν 
λόγω αλιείς; Έχει λάβει χώρα η εκταμίευση της πρώτης δόσης στους αλιείς 
Μαγνησίας, Σκιάθου και Λάρισας; 
 
 

   Η ερωτώσα βουλευτής 
 

Καζάνη Αικατερίνη 
         




